
OBČINA AJDOVŠČINA 
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
3. izredne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 6. novembra 2013, ob 15.30 
uri, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil MARJAN POLJŠAK, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
             25 članov  
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Sandra HAIN, občinska uprava 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Karin ZORN, Radio Koper 
- Marko GREGORC, Radio Robin 
- Rosana RIJAVEC, STA 
- Mitja TRTNIK, vodja projekta RCERO 
- Mojca FORNAZARIČ, Projekt 
- LOZEJ, Projekt 
- Egon STOPAR, Komunalno stanovanjska družba 
- Zlatko M. Marušič, Občina Miren – Kostanjevica,  
- Franc Mužič, Občina Brda,  

 
 

Predsedujoči je ugotovil sklepčnost.  
 
MARJAN POLJŠAK je najprej pozdravil prisotne.  
Povedal je, da na pobudo Skupnosti občin Slovenije oz. Združenja občin Slovenije zbirajo 
podpise peticije proti Zakonu o davku na nepremičnine. Predlagano je sicer tudi bilo, da 
župani skličejo novinarsko konferenco. Ker so že tu zbrani, lahko novinarjem po seji odgovori 
na vprašanja, če bodo želeli.  
Svetnike je povabil, da se 15. 11. udeležijo slovesnosti ob obnovi spominskega obeležja 
madžarskemu vojaku v Budanjah ob cerkvi v Logu. Prisotna bosta obrambna ministra 
Slovenije in Madžarske. 
Vprašal je, če ima kdo predlog za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda.  
 
ANGEL VIDMAR je v imenu svetniške skupine DeSUS rekel, da so začudeni, ker je sklicana 
izredna seja. Na zadnji seji so oni glasovali, da gredo v R CERO. Ne strinjajo se, da se 
sklicujejo izredne seje o stvareh, o katerih se je že odločilo. Naredili bodo izjemo, ki potem 
lahko postane praksa. Ko pri neki drugi zadevi ¼ svetnikov ne bo zadovoljna z izidom 
glasovanja, bodo predlagali sklic izredne seje in bodo glasovali do onemoglosti - dokler ne 
bodo dosegli želenega. Svetniška skupina ostaja na stališču, kot so bili. Danes so dobili kopijo 
elektronskega sporočila, v katerem je povzet sklep sveta regije, ki je bil v Bovcu in se nekdo 
zavezuje, da bodo spremenili 18. člen pogodbe, ki so jo podpisali. Tega se pojutrišnjem ne bo 
nihče več spomnil, in v pravu ne velja nič. Ali bo to veljalo, ko se bo sprejemalo pogodbo? Te 
stvari se ne dela tako. Ne ve, če je prav in v skladu s poslovnikom, da se izredno sejo sklicuje 
na tak način.  
 



MARJAN POLJŠAK je rekel, da je sklical sejo on. Pobuda je bila dana s strani županov in on 
jo je sprejel, ker mu je bilo očitano, da je zavajal svet. Lahko se je napačno odločil. Vsako 
kritiko s tem sprejema in se bo strinjal z njihovimi večinskimi odločitvami. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je menil, da izredna seja mora biti, ker je v tem času prišlo do bistveno 
spremenjenih okoliščin. Zadnjič so bili prepričani, da je njihov vložek 176.000 in bo 
predstavljal njihov solastniški delež. Po seji OS je bil regijski svet, in iz zapisnika izhaja, da 
temu ni tako. Nekdo, ki je glasoval na podlagi tistih podatkov, bi se sedaj lahko odločil 
drugače. Razume, da so župani sosednjih občin prišli zato, ker bi želeli povedati, da so se 
stvari spremenile – ne velja in ne drži, da lahko sami spremenijo nek dogovor. Zaradi 
demokracije ni nič narobe, da opravijo še eno sejo. Bistvena sprememba je, da njihovo 
razmišljanje o trajnem vložku ne drži.  
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da bi pobudo za izredno sejo lahko posredoval tudi g. Tripković, 
to so predlagali župani. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da bi se o izredni seji morali uskladiti v koaliciji. Njegov predlog 
je, da pred glasovanjem o dnevnem redu župan pove, po kakem vrstnem redu misli sejo 
voditi, da bodo svetniki vedeli, kdaj kaj naredijo.  
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da bo po izglasovanju dnevnega reda najprej dal besedo 
županom oz. podžupanu NG, ker je šlo za poziv županov, potem bi povedala mnenje občinska 
uprava oz. direktor komunale, sledila bi razprava. Če se bo kdo odločil, bo dal pobudo za 
glasovanje o pripravljenem sklepu. Če predloga za glasovanje ne bo, glasovanja ne bo, če ne 
bo izglasovan dnevni red, seje ne bo, če nihče ne predlaga glasovanja o predlogu za  
razveljavitev sklepa, glasovanja ne bo itd.. Kje se bo zadeva ustavila, ne ve. Predloga sklepa 
on ni mogel podpisati, spoštoval pa bo vsako odločitev, ki jo bo večina v svetu sprejela. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je neobičajno, da so sklepi prepuščeni formiranju na svetu. 
Vedno je prišel oblikovan predlog sklepa z gradivoma ali na mizo. Ali naj bi si vsak svetnik vzel 
3 minute časa, da bo oblikoval predlog sklepa?  
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da je predlog sklepa oblikovan, samo nekdo mora predlagati 
glasovanje o njem. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je menil, da je župan dolžan voditi seje, voditi občino in koalicija naj bi 
ga pri tem podpirala. Če to ni tako, mora razmisliti, ker je to nevzdržno. Tako se delati ne sme. 
 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o dnevnem 
redu. 
 
 H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo  12, proti 12 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da dnevni red    ni  sprejet, kar pomeni, da seje ni. 
 
 
ZLATKO M. MARUŠIČ je prosil, da v imenu sveta regije pove nekaj besed, ker se je 
predsednica opravičila. Sejo sveta regije so imeli 21.10. in sprejeli sklep: »Svet regije potrjuje, 
da se projekt R CERO nadaljuje z vsemi dosedanjimi sprejetimi obveznostmi. Svet regije 
poziva župana Občine Ajdovščina, da na osnovi sklepa Sveta regije skliče izredno sejo 
občinskega sveta v roku enega tedna s ciljem podpisa odloka o ustanovitvi javnega podjetja in 
obravnave problematike R CERO. Seje naj bi se udeležil on kot podpredsednik in ostali člani.« 
Na kratko bi predstavil zgodovino. Z R CERO so začeli 2007/08. Občina Ajdovščina je že 
takrat imela svoje variante: 1 varianta je bila smeti voziti v Batuje in nato v sežigalnico Trst ali 
Tržič. 2. varianta - v Dolgi Poljani zgraditi sežigalnico (sklican je bil zbor krajanov in predlog  ni 



bil podprt), 3. varianta je bila izgradnja bioplinarne s privatnim kapitalom, 4. varianta je ta, ki je 
bila na 62. seji. V letu 2010 so podpisali pogodbo o sodelovanju pri projektu  brez občine 
Ajdovščina in Vipava. Potem so kasneje pristopile s podpisom aneksa. Z aneksom štev 3. je 
izstopila Občina Idrija, njeno finančno obveznost je prevzelo 6 goriških občin. Očitali so, da so 
bili premalo aktivni, ko so njim zapirali deponijo. V letu 2010 je bilo imenovano strokovno telo 
– projektni svet, kjer so bili vsi direktorji komunal in strokovnjaki iz občin. Prva investicija je bila 
načrtovana v višini 70 mio., potem so prišli na 47 mio. Za tako investicijo so tudi prejeli   
odločbo ministrstva. Izveden je bil razpis za 1.  in 2. fazo, izbran je bil Riko Ribnica. S 
ponudbo sredstev niso prekoračili. Nekateri projekti so bili rizični, zato so bili pri ministru. Dali 
so jim možnost, da stvari pripravijo do 31.12. Cel zahodni del Slovenije nima odlagališča 
odpadkov. Misli, da vsi poznajo problematiko smeti in problemi, ki sledijo (zapiranje 
odlagališč). Zato so županu predlagali sklic izredne seje. Čudi ga, da dnevnega reda niso 
sprejeli, vendar je to njihovo stališče in ga upošteva. Pogodba, ki je podpisana, je 
pravnomočna in se da izterjati. Prišli so sem, da projekt izpeljejo, ker si morajo zagotoviti 
trajno odlaganje smeti.  
 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči ugotovil, da dnevni red ni sprejet in 
zaključil sejo. Naslednja redna seja bo 28. 11.2013. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 16. uri. 
 
 
     ZAPISNIČARKA:                                                                       PREDSEDUJOČI: 
  Mojca FERJANČIČ, l.r.                          Marjan POLJŠAK, l.r. 
 


